

La Real Senyera, drap de cuina pera'l engalifer Mazón

Ricart García Moya

El malcuinat de Mazón, del que dins d'un sigle marmolará la gent y es llegirá en llibrets verts, es l'atraquiná feta en la foscoreta d'El Ventorro, ¿qué s'angolien l'esvarós pincho y l'anrantonata sardanera del antiu Canal 9, mentres s'aufegaven a grapats en Paiporta?, ¿per qué ixqué el colaboracioniste en cara de porisusto?

Mosatros ya coneixien s'activitat en la Diputació d'Alacant, sempre contra lo que fora valenciá, cremant millons del presupost en prémits y subvencions als catalanistes. Hui seguix lo mateix, y els catalanistes tenen certa de que poden fer el porc lo que vullguen, al tindrer la paella del mànec. Aixina, mentres en tota Europa podiem vórer imagens en noblea de la Real Senyera de la Ciutat y Reyne, en Alacant la desfeen, la trencaven y es rentaven en ella dasta els angonals. Feta pentols, els putos la ficaren com a trofeu en l'entrá d'escoles e instituts pera que'ls chiquets cregueren que's fem pera chafar.

No n'hian inspectors que no siguen nonsabos o catalanistes, ni cap d'autoritat que'ls diga ni chut als colaboracionistes del fascisme expansioniste catalá. Ells seguixen en l'escarni al símbol de tots el valencians. Asoles volen les quatre barres, el sopacaumenboca y que Catalunya aplegue dasta Oriola.

L'atre día, 13 de noembre del 2024, tenien en el **CEIP Pedro Duque d'Alacant** la Real Senyera feta drap de cuina, y este organisme dependix de la Generalitat del fartó d'El Ventorro... ¿pera qué volem inspectors desfaenats, que's fan els llonguis o aplaudixen en les orelles als porcaters funcionaris que's burlen de la ilegalitat y, damunt, viuen dels impostos?



GENERALITAT
VALENCIANA



CEIP PEDRO DUQUE

Alicante

Hoy, 20 de noviembre, he vuelto a pasar por el **CEIP Pedro Duque** y ¡sorpresa! , han enarbolado otra Real Señera, no muy nueva, pero sin las habituales agresiones y humillaciones que el Claustro de este miserable CEIP suele cometer con ella. El motivo del cambio, supongo, será porque estuve realizando fotografías de la bandera delante de ellos y, quizá, alguno reprochó a los colegas el mísero comportamiento. Hay que recordar que en Alicante se ha fomentado el odio hacia lo valenciano por parte de elementos como Mazón, y que los más furibundos catalanistas son los conversos hijos o nietos de manchegos, murcianos, andaluces y extremeños. Supongo que, dentro de dos o tres semanas, los tipos de este Centro volverán a rasgar y escupir a la Real Señera como suelen hacerlo. Quieren la bandera catalana. Son patéticos pijos progres del postureo enmohecido.